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Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Tjänstgörande ersättare Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

   

Ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Ove Svensson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Förhinder Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Asta Westerlund PRO Sköndal 

   

   

   

Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 25 augusti. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 juni 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 1 september 2011 

Ärende nr 1: Anmälan av medborgarförslag om trafikmiljön på 

Fagersjövägen i Hökarängen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Ansökan hos Socialstyrelsen om stimulansbidrag för insatser 

inom vård och omsorg om äldre 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Ekonomisk månadsrapport för juli 2011 

Rådet noterade att beställarenheten fortfarande har ett underskott och 

frågade om detta innebär en mer restriktiv biståndsbedömning. Avdelnings-

chef Ingrid Friberg svarade att så inte är fallet, men att förvaltningens 

biståndsbeslut följs upp noga så att pengar inte betalas ut för insatser som 

det inte längre är aktuellt att utföra.  

 

Ärende nr 8: Yttrande till Socialstyrelsen över vidtagna åtgärder vid 

Farsta vård- och omsorgsboende 

På frågor från rådet förklarade Ingrid Friberg ärendet närmare. På fråga 

från Stig Åström om varför förvaltningen har begärt anstånd med svaret en 

dag, från 1 september till 2 september, svarade Ingrid Friberg att anståndet 

har begärts eftersom nämnden sammanträder den 1 september. 

 

Ärende nr 9: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Melina Care 

AB 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Lövholmens 

Hemtjänst AB 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – Vittsjö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt socialtjänstlagen (SoL) kvartal 2 2011 

På fråga från Harry Wikner lovade förvaltningen återkomma med 

information om huruvida det ofta är samma vård- och omsorgsboende som 

ratas när äldre tackar nej till erbjudna platser. Dock, påpekade Ingrid 



SID 3 (3) 

 

 
Friberg, tackar man i första hand nej därför att man väntar på plats på ett 

specifikt boende. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Från föregående sammanträde: Invigningen av aktivitetshuset Tuben har 

senarelagts, preliminärt till i mitten av oktober, eftersom renoveringen av 

lokalerna är lite försenad. I väntan på att lokalerna blir inflyttningsklara 

fortsätter Café Alma och andra aktiviteter i sina nuvarande lokaler. 

 

Sommaren har fungerat bra inom hemtjänsten och vid vård- och omsorgs-

boendena. Dock har företaget Butiken Hemma, som ansvarar för inköp och 

distribution av dagligvaror inom den kommunala hemtjänsten, sagt upp avtalet 

med stadsdelsnämnden eftersom företaget inte klarar av sina åtaganden. 

Tjänsten sköts tillfälligt av förvaltningen, i avvaktan på stadsdelsnämndens 

beslut den 1 september om hur detta ska lösas. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Idrottsnämnden har nu svarat på pensionärsrådets skrivelse från april 2010 

(dnr 3-16/2010) med förslag om en boulehall invid Farsta idrottsplats – se 

bilaga. I sitt svar påpekar idrottsnämnden att det föreslagna området inte är 

idrottsmark utan parkmark och att förslaget därför i första hand ska riktas 

till stadsdelsnämnden och exploateringsnämnden. Idrottsnämnden hänvisar 

också till det programarbete som pågår för Vårbergs idrottsplats, där en 

boulehall föreslås byggas i samarbete med Stockholms Bouleförbund. 

 

Stig Åström berättade att det sedan tidigare finns sponsorer som är 

intresserade av att delfinansiera en boulehall i Farsta, och att dessa 

sponsorer gärna ser att pensionärsrådet driver frågan vidare. Eftersom detta 

är ny information för rådet bestämdes att frågan tas upp igen vid nästa 

sammanträde, då Stig kan ge mer information om sponsringen, och att en 

ny framställan eventuellt bör göras till kommunstyrelsen eftersom det kan 

vara lättare att få gehör för förslaget om staden vet att man inte behöver 

bära kostnaden själv. 

 

Stig Åström vidarebefordrade synpunkter och klagomål i ett enskilt ärende. 

Ingrid Friberg uppmanade rådet att i sådana fall istället kontakta henne 

eller ansvarig enhetschef direkt, så att förvaltningen får möjlighet att 

genast följa upp och vid behov åtgärda utifrån de synpunkter och klagomål 

som framförs. 

 
§ 6 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


